

Sustainable Investment Policy

Policy No.		Number of Pages	01
Deans' Council Decision Number and Date Approving the Issuance			
Review and Modification Approval Resolution Number		Resolution Number and Date Approving the Review and Modification	Date
Brief Description of the Policy	<p>Middle East University believes in the importance of integrating Environmental, Social, and Governance (ESG) criteria into its investment approach, stemming from its commitment to ethical values and sustainable development. This policy aims to guide the university's investments toward pathways that support social responsibility, stimulate green economic growth, and ensure financial returns that strengthen its educational and research mission.</p> <p>This policy applies to all financial assets and investments managed by or on behalf of the university, including endowment funds, retirement plans, and both short- and long-term investments.</p>		
Policy Objectives	<ol style="list-style-type: none"> 1. Align investment activities with the university's strategic orientation toward sustainability and social responsibility. 2. Support initiatives that promote environmental protection and social justice. 3. Achieve competitive financial returns that contribute to the university's stability and the growth of its academic programs. 		
Main Document Owner	Sustainable Development Office		
Implementation Responsibility	Sustainable Development Office, Office of the University President		
Regulatory Framework			
Related Procedures	Preparing monitoring and follow-up reports on investment opportunities and ESG compliance.		
Related Forms			

سياسة الاستثمار المستدام

رقم السياسة	عدد الصفحات	ا
رقم قرار مجلس العمداء باعتماد الإصدار وتاريخه		
رقم القرار باعتماد المراجعة والتعديل وتاريخه	رقم قرار اعتماد المراجعة والتعديل	التاريخ
وصف مختصر للسياسة	<p>تؤمن جامعة الشرق الأوسط بأهمية دمج المعايير البيئية والاجتماعية والحوكمة (ESG) ضمن توجهاتها الاستثمارية، انطلاقاً من التزامها بالقيم الأخلاقية والتنمية المستدامة. تهدف هذه السياسة إلى توجيه استثمارات الجامعة نحو مسارات تدعم المسؤولية المجتمعية، وتحفز النمو الاقتصادي الأخضر، مع الحفاظ على تحقيق عوائد مالية تعزز رسالتها التعليمية والبحثية.</p> <p>تُطبق هذه السياسة على كافة الأصول المالية والاستثمارات التي تُدار من قبل الجامعة أو بالذيادة عنها، بما في ذلك صناديق الوقف، وخطط التقاعد، والاستثمارات قصيرة وطويلة الأجل.</p>	
أهداف السياسة	<ol style="list-style-type: none"> 1. موازنة الأنشطة الاستثمارية مع التوجهات المؤسسية نحو الاستدامة والمسؤولية الاجتماعية. 2. دعم المبادرات التي تعزز الحماية البيئية والعدالة الاجتماعية. 3. تحقيق عوائد مالية تنافسية تسهم في استقرار الجامعة ونمو برامجها الأكاديمية. 	
مالك الوثيقة الرئيسي	مكتب التنمية المستدامة	
مسؤولية التطبيق	مكتب التنمية المستدامة، رئاسة الجامعة	
التشريعات الناظمة		
الإجراءات المتعلقة	إجراء اعداد تقارير المتابعة والرصد لفرص الاستثمار و (ESG)	
النماذج المتعلقة		

